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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DE DISTRICTE 1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 36/2015 
Caràcter: ordinari 
Data: 9 de març de 2015 
Horari: de 19.15 a 20.45 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Bill Charles Phillips, vocal de l’AV Covadonga 
Maria Teresa Coret Español, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV de la Rambla-Centre 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Jordi Garcia Juan, responsable de clients d’Aigües de Sabadell 
Juan Baraldes Santamaria, cap de secció d’Activitats Esportives 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 1 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU  
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Francesc Blanes Barrafont, vocal de les entitats de gent gran 
Joana Soler García, vocal de les entitats culturals 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Esther Camacho Bogas, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
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Excusen la seva absència: 
 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Eduard Gutés i Martín, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior. 
2.  Vulnerabilitat econòmica i Aigües de Sabadell. 
3.  Serveis i Instal·lacions d’Esports al Districte 1. 
4. Donar compte de l’aprovació de la moció de suport al comerç per obres perllongades. 
5. Informació dels consells sectorials. 
6.  Informació del Ple municipal. 
7. Comunicacions. 
8. Torn obert de paraules. 
 
Tot i no existir a l’inici de la sessió, el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del 
Reglament municipal dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president declara 
oberta la sessió. Es posposa el primer punt de l’ordre del dia a l’espera de la incorporació 
dels vocals necessaris per tenir el quòrum pertinent, la qual cosa s’aconsegueix poc temps 
després de l’inici de la sessió. 

 
 

Desenvolupament de la sessió 
 
2.  Vulnerabilitat econòmica i aigües de Sabadell 
 
 Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font i ens fa saber que aquest tema 

l’exposaran en tots els Consells de Districte de la ciutat i que per tant, avui l’han vingut a 
explicar en el nostre.  

 
Seguidament dona la benvinguda al Sr. Jordi Garcia, responsable de clients d’Aigües de 
Sabadell i a la seva companya, la Sra. Mireia. Els hi cedeix la paraula per tal que 
comencin amb l’explicació. 

 
Pren la paraula el Sr. Jordi Garcia que agraeix l’assistència de tots els membres del 
Consell. Seguidament comença la seva explicació informant-nos que tractarà tres temes 
principals que són: el dret a l’aigua, la vulnerabilitat econòmica i la factura de l’aigua. 
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Respecte el dret a l’aigua ens fa saber que l’ONU considera que és el dret de totes les 
persones a disposar d’aigua suficient, que sigui soluble, accessible i assequible per a 
l’ús personal i domèstic. 
 

  A continuació aclareix les paraules utilitzades en aquesta definició. Respecte a disposar 
d’aigua suficient, la ONU té en compte que una persona al dia consumeix entre 50 i 100 
litres d’aigua. 

 
D’altra banda, ens informa que quan es refereix a que sigui soluble es considera que 
l’aigua ha estat lliure de substancies químiques i radiològiques i que s’han realitzat les 
analítiques corresponents. Ens fa saber que les analítiques de l’aigua de Sabadell es 
poden consultar a través de la web www.cassa.es/analitiques. 
 
Segueix explicant que l’ONU quan parla de la paraula accessible fa referència a que la 
font de l’aigua s’ha de trobar a menys de 1000 metres de la llar i el temps de recollida 
no ha de ser superior a 30 minuts. 
 
Per últim ens fa saber que quan es parla de que l’aigua té que ser assequible, segons la 
ONU, el cost de l’aigua no ha de superar el 5% de totes les despeses de la llar. 

 
A continuació el Sr. Jordi Garcia ens parla de la vulnerabilitat econòmica i ens fa saber 
que la companyia de l’aigua mai ha tallat l’aigua de qualsevol usuari que es trobi en 
situacions econòmiques difícils, sempre i quan la Companyia d’Aigües estigui 
assabentada. També expressa que la Companyia ofereix la possibilitat de pagar en 
terminis sense interessos i també ofereix diferents bonificacions com per exemple per a 
famílies nombroses i per a jubilats. Seguidament ens explica en que consisteixen 
aquestes bonificacions. 

 
Per acabar ens fa una explicació a la pissarra sobre la factura de l’aigua i ens informa 
de les tres parts més importants de la factura que són: la Quota de Servei, el Cànon de 
l’aigua i els Trams de Consum. 
 
Ens fa saber que és l’Ajuntament de Sabadell qui s’encarrega d’aprovar els preus de 
l’aigua i que llavors ells poden negociar segons les necessitats del servei. També ens 
informa que ells estan adherits a la Junta Arbitral i que per qualsevol consulta o 
aclariment també ens podem adreçar a l’OMIC (Oficina Municipal Informació al 
Consumidor). 
 
El president del Consell, Jordi Font agraeix les explicacions i obre el torn de preguntes. 
 
Pren la  paraula el secretari de l’Associació de Guinea Bissau i pregunta quin consum 
equivaldria al dia per la bonificació que s’ha explicat anteriorment de 27m³ cada 3 
mesos. També vol saber a quina bonificació es podrien acollir si son 3 persones a casa. 
 
El Jordi Garcia,  responsable de clients d’Aigües de Sabadell li respon que 27m³ 
equivalen a 27.000 litres d’aigua. Respecte a la bonificació que li aniria bé de contractar, 
li respon que la de 27m³ està calculada per gastar uns 100 litres al dia per persona. 
Seguidament li recorda que per estudiar més acuradament el seu cas disposen d’una 
oficina d’informació. 
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Pren la paraula el Sr. Manel Sanz i explica que en el seu barri hi ha una veïna que té 80 
anys i que cobra una paga molt baixa i consumeix molt poca aigua. Pregunta que se li 
pot oferir. 
 
El Sr Jordi Garcia li respon que se li podria oferir la bonificació de menys de 27m³ i que 
en tot cas, la Companyia d’Aigües pot estudiar el seu cas i donar-li facilitats de 
pagament. Explica que si la senyora no pogués pagar el rebut de l’aigua de cap manera, 
l’adreçaríem a Serveis Socials de l’Ajuntament per tal de valorar el seu cas i potser se’n 
faria càrrec d’una part de la factura el mateix Ajuntament.  
 
Pren la paraula la Sra. Maribel de l’AV de Nostra Llar i pregunta si aquest tema que 
s’està exposant podrien explicar-lo a les Associacions de Veïns que ho sol·licitin. 
 
El Sr. Jordi Garcia li respon que està previst de passar per totes les Associacions de 
Veïns i per tots els Centres Cívics. Li fa saber que no saben el termini encara, però que 
ho faran. 
 
Pren la paraula la Sra. Maribel de l’AV de Nostra Llar i pregunta si ho faran a nivell 
informatiu per tot el barri o només pels representants. Insisteix que hi ha molta gent gran 
que els hi pot interessar. 
 
El Sr. Jordi Garcia li respon que segurament només ho faran pels representants, ja que 
sinó les sessions es podrien allargar massa. 
 
Pren la paraula el Sr. Francesc Pascual i pregunta si les bonificacions es controlen cada 
any, ja que poden variar els membres de la família. 
 
El Sr. Jordi Garcia li respon que es controla tot pel cens municipal. 
 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font i expressa que la Generalitat va 
aprovar l’any passat un Decret Llei sobre la Pobresa Energètica que s’ha hagut de 
regular de vàries maneres, ja que el Tribunal Constitucional l’està suspenen 
contínuament. Vol saber en aquests moments en quina situació es troba i també de 
quins ajuts disposem en el cas de l’aigua. 
 
El Sr. Jordi Garcia li respon que aquest Decret de Pobresa Energètica parla sobretot de 
la llum i el gas. A nivell de l’aigua, ho regula la Generalitat, però expressa la seva opinió 
i diu que la manera en que s’allarga el pagament en alguns casos no és correcte.  
Insisteix que no es pot comparar una factura d’aigua amb una de llum o gas i que ells no 
inclouen l’aigua dins aquest text de Pobresa Energètica.  
 
Pren la paraula el president del Consell i pregunta de qui són competència les fonts de 
la ciutat, ja que moltes d’elles no funcionen. 
 
El Sr. Jordi Garcia li respon que són competència de l’Ajuntament. Explica que les 
concessions de l’aigua sempre són municipals però que ho pot gestionar el mateix 
Ajuntament o altres empreses que el mateix Ajuntament contracti. 
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Pren la paraula el Sr. Francesc Pascual i pregunta si els comptadors es canvien, ja que 
caldria que la lectura fos més fàcil i no tinguessin que entrar a casa els tècnics a 
comprovar-ho. 
 
El Sr. Jordi Garcia li respon que es van fent reciclatges dels comptadors i que mica en 
mica aniran instal·lant-ne de nous. Insisteix que les noves tecnologies encara són molt 
cares.  
 
Per últim el Sr. Jordi Garcia informa als assistents que l’any passat els treballadors de la 
Companyia d’Aigües van organitzar una cursa solidaria de 5 km destinada al Rebost 
Solidari. Ens fa saber que aquest any es torna a fer el dia 26 d’abril davant del Parc 
Catalunya. Expressa que també es poden fer donacions de 8€. Tota la informació la 
trobarem a la pàgina web www.cassa.es. 
 
El president del Consell Jordi Font dona les gràcies als representants de la Companyia 
d’Aigües per l’explicació i els acomiada. Seguidament passa al següent punt de l’ordre 
del dia. 

 
  
1.      Aprovació de l’acta anterior 
 

Es torna a aquest punt de l’ordre del dia, ja que hi ha el quòrum necessari per aprovar 
l’acta anterior. Sense cap intervenció per part dels assistents s’aprova l’acta del passat 
19 de gener de 2015. 
 
El president del Consell, Jordi Font passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
3.  Serveis i Instal·lacions d’Esports al Districte 1 
 

El president del Consell dóna la benvinguda al Joan Baraldes Santamaria, Cap de 
secció d’Activitats Esportives i li cedeix la paraula per tal que comenci la seva 
intervenció. 
 
Pren la paraula el Cap de secció d’Activitats Esportives que ens fa una explicació sobre 
els serveis i les instal·lacions esportives del Districte 1 mitjançant una presentació 
Power Point. 
 
El president del Consell li agraeix l’explicació i obre el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antoni Paleo i expressa que segurament tots nosaltres en 
algun moment hem estat usuaris d’entitats públiques o privades i gairebé totes les 
activitats que s’hi realitzen són reglades. Però segueix la seva intervenció dient que la 
canalla els caps de setmana no disposen de cap espai per gaudir l’esport. Expressa que 
el passat cap de setmana hi havia nens jugant a pilota a la plaça de l’Ajuntament i picant 
la pilota contra la façana de l’Ajuntament i ni tan sols la policia els hi va dir res. Insisteix 
que ja s’havia plantejat d’obrir els patis de les escoles públiques per cobrir aquestes 
necessitats però que finalment no es va fer. Per últim explica que en la seva infància hi 
havia molts més llocs habituats per jugar que avui dia.   
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El Sr. Joan Baraldes respon que és un tema que sempre ha estat sobre de la taula. Diu 
que cal diferenciar els instituts que pertanyen a la Generalitat de les escoles públiques 
que són municipals. Explica que l’Ajuntament obre només les escoles públiques quan hi 
ha una demanda per part d’alguna entitat i alhora, es disposa de personal per fer-ho. La 
resta de dies expressa que no s’obre per seguretat, ja que es necessita personal que 
vigili els patis si aquests queden oberts al públic. 
 
El Sr. Juan Antonio Paleo respon que s’està parlant d’un tema de pressupost que podria 
valorar-se dins de la partida d’Esports. 
 
D’altra banda li proposa que el departament d’Esports oferís una mitja Marató amb 
condicions. 
 
El Sr Joan Baraldes li pregunta que si la que ofereixen ara no li agrada. 
 
El Sr. Juan Antonio Paleo respon que no, primer per les tres voltes i segon perquè el 
que es fa és portar atletes de més nom que engresquen al personal que hi ve. Expressa 
que a vegades com a més inscrits més marge tenim. 
 
El Sr Joan Baraldes li respon que engrescar la gent a que vingui no deixa de ser un 
recurs econòmic. Explica que la mitja marató no la gestionen ells, sinó que ho fa 
Sabadell Atletisme que si que fa cobrar per la inscripció i és de les més barates de tot 
Catalunya. 
 
El Sr. Juan Antonio Paleo respon que a ell no li importaria pagar més. 
 
El Sr Joan Baraldes li respon que això és la seva opinió però si a la gent li fas pagar 
més diners no venen. Respecte al tema de les tres voltes li respon que hi ha molta gent 
que no li agrada perquè psicològicament passar pel mateix lloc no els motiva i en canvi 
d’altres que els hi agrada perquè la família i amics els animen cada cop que passen. 
Insisteix que el principal problema és la ciutat, ja que tallem molts carrers i s’ha de 
vigilar de molestar el mínim. 
 
Pren la paraula el Jordi Font que expressa que es va aprovar una moció al ple de 
l’Ajuntament de Sabadell sobre la sessió d’espais públics on es parlava d’obrir 
equipaments esportius els caps de setmana i fora d’horari habitual. Recorda que va ser 
el maig del 2014. Diu que finalment tot i ser aprovada va quedar a l’aire. 
 
El Sr. Joan Baraldes li respon que no n’està al cas perquè les sessions d’espais públics 
correspon al responsable d’instal·lacions esportives. Insisteix que segurament per 
manca de recursos no es pot dur a terme. 
 
Pren la paraula el Sr. Manel Sanz, president de l’Associació de Veïns Rambla Centre i 
expressa que a l’Associació de Veïns mai se’ls i notifiquen els actes esportius quan es 
celebren i es talla la Rambla. 
 
El Sr. Joan Baraldes li respon que en tot cas, el departament de Relacions Ciutadanes 
que n’estan al cas dels talls dels carrers i les activitats que s’hi duran a terme els hi 
poden notificar uns dies abans de l’acte. 
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En Melcior Manau, secretari i coordinador del Districte 1 en pren nota per avisar-los dels 
pròxims actes. 
 
Pren la paraula la Sra. Tona Sallent i pregunta si s’encarreguen ells de les excursions 
de la UES. Expressa que cada cop es fan menys excursions. 
 
El Sr. Joan Baraldes li respon que tenen un conveni amb aquesta entitat. Expressa que 
se’n fan menys perquè si apuntava molt poca gent i a la UES els hi ha sortit deficitari. Hi 
hagut un canvi de junta i la cosa sembla ser que vagi millorant. Ara la UES només fa les 
excursions que ella es veu capaç de fer sense que tinguin dèficit malgrat les 
subvencions que dona Serveis Socials i Esports. Insisteix que l’Ajuntament ja ha ajudat 
a l’entitat perquè el dèficit al que es va arribar el va assolir l’Ajuntament i s’han delimitat 
les excursions. Explica que el Sr. Josep Maria portava molt bé l’entitat i que aquest any 
col·laborarà amb la cursa de la Salut,  però no pot col·laborar amb totes  les sortides 
perquè no té la titulació que es requereix. 
 
Pren la paraula el Sr. Evaristo Fortuny i pregunta si la cursa tornarà a passar pel c. de 
Gràcia, ja que caldria senyalitzar-ho millor de cara als vianants. 
 
El Sr. Joan Baraldes li respon que s’intentarà senyalitzar correctament però que tot i així 
la gent és molt incívica i fa el que vol. 
 
Pren la paraula el Sr. Marcelí Garriga i expressa que el Sr. Josep Maria no necessita 
titulació per portar a terme la cursa de la Salut i en canvi per les altres si. Insisteix que 
no s’entén. Expressa que la normativa està acabant amb tot. 
 
El Sr. Joan Baraldes li respon que aquesta normativa ve de l’Estat Central i que des de 
la Generalitat s’està tramitant una normativa pel voluntariat per suavitzar tot això. 

 
El president dóna les gràcies al Cap de secció d’Activitats Esportives pels aclariments i 
passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
4. Donar compte de l’aprovació de la moció de suport al comerç per obres perllongades 

 
El president del Consell, Jordi Font, ens fa saber que és una moció proposada per CIU i 
que es va aprovar el 13 de gener amb el recolzament de la resta dels grups municipals i 
que ja es va informar en el Consell de Districte del mes de gener. Explica que la moció 
tractava que per obres de llarga durada que afectessin als comerços o als carrers, 
s’establís un protocol per contactar i informar amb tots els afectats de manera 
continuada i tenir en compte les seves necessitats i opinions. Ens fa saber que s’està 
elaborant aquest protocol. 
 
Per últim ens fa saber que quan es va aprovar aquesta moció es va quedar que es faria 
saber en tots els Consells de Districte i que s’inclouria en l’ordre del dia. D’altra banda, 
ens informa que com en les nostres ordres del dia sempre hi ha el punt “d’Informació del 
Ple Municipal” ja estàvem assabentats d’aquesta moció. 
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5.  Informació dels consells sectorials 
 

El president del Consell ens fa saber que es va celebrar un consell d’educació i li 
pregunta al seu representant el Sr. Juan Antonio Paleo si té alguna informació. 
 
El Sr, Juan Antonio Paleo li respon que per motius d’agenda li ha estat impossible 
assistir a l’última reunió i que en tot cas intentarà tenir-lo pel pròxim Consell. 
 
El president li agraeix els aclariments i passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 
 

6.      Informació del Ple Municipal 
 

El president ens informa dels temes més destacats que es van tractar en el ple ordinari 
celebrat el 3 de març. 
 
Ens fa saber que es va aprovar concedir les medalles d'Honor de Sabadell 
corresponents a l'any 2015. Ens informa que la proposta de l’entitat Grandalla que el 
Districte 1 va posar a mans de la Junta de Portaveus finalment no va ser concedida. 
Seguidament fa una lectura de les medalles que s’han concedit als altres districtes. Per 
últim ens fa saber que no hi ha data encara per l’entrega de les medalles. 
 
Seguidament ens informa que també es va aprovar definitivament l’Ordenança 
municipal reguladora del procediment sobre verificació d’habitatges buits. Explica que 
aquesta ordenança consisteix en que la gent que disposi d’habitatges buits mes de dos 
anys sense llogar-los o vendre’ls se’ls hi aplicaria una sanció. 
 
A continuació ens fa saber que es va aprovar la proposició del grup municipal de 
Convergència i Unió de suport a la simplificació de les obligacions tributàries per les 
entitats sense ànim de lucre. Explica que aquesta moció té el seu orígen en una 
normativa estatal de principi d’any, amb la qual el partit popular va modificar la 
normativa que hi havia sobre l’impost de societats i des de llavors totes les entitats 
estaven obligades a presentar aquest impost encara que estiguessin després exemptes 
de pagament. Aquest fet va afectar a moltes Associacions i en el tràmit legislatiu i va 
haver-hi una proposta del grup parlamentari de CIU en el Senat i es va limitar la 
despesa en aquelles entitats que facturessin més de 50.000€ anuals. Després de tot 
això es va decidir amb l’Ajuntament que aquest crearia una oficina petita per ajudar i 
assessorar a les entitats amb aquest i altres temes com ara les subvencions. 
 
Segueix explicant que es va deixar sobre la taula però que no es va aprovar la 
proposició del grup municipal d'Esquerra Unida i Alternativa per fomentar l'ús del 
transport públic. Explica que aquesta moció no es va tractar en aquest ple perquè el 
Partit Socialista i CIU van decidir d’afegir-hi algunes coses. 
 
Per últim expressa que no es va aprovar la proposició dels grups municipals d'Entesa 
per Sabadell, Esquerra Unida i Alternativa i Iniciativa per Catalunya Verds sobre els 
procediments judicials oberts a les persones detingudes durant la vaga general del 29 
de març de 2012. Explica que hi van votar en contra el Partit Socialista, CIU i el PP. 
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Un cop donada la informació, el president passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 
 

7. Comunicacions 
 

El president del Consell, Jordi Font, comença fent una lectura de la queixa relacionada 
amb els gossos deslligats del Parc de Nostra Llar proposada per la Sra. Teresa Coret. 
 

“Des de Policia Municipal se’ns comunica: 

S'ha realitzat seguiment per part del torn tarda des del 20/11/2014 fins al 23/12/2014 i 
aquest s'ha finalitzat amb l'informe 2254/15-1 que indica:  

Epd. 2014EPOL00721 Se'ns fan arribar unes queixes, per dur els gossos sense lligar 
pel Parc, i excepte que siguin de raça perillosa o que de manera explícita, es a dir per 
escrit en el lloc, així es determini, els gossos, sempre i quan no molestin o causin danys 
o desperfectes, i sempre i quan els gossos vagin proveïts de collar i coratge, segons es 
desprèn de l’ordenança no es necessari que estiguin lligats.  

De totes maneres s'ha fet seguiment, i en les ocasions que s'ha anat al lloc, o be els 
gossos estaven lligats, o estaven sense lligar amb el seu propietari al costat."  

 
Pren la paraula la Sra. Teresa Coret que no està conforme amb la resposta però que si 
segueixen tenint problemes diu que ja tornaran a insistir.  

 
A continuació en Melcior Manau, coordinador del Districte 1 fa una explicació mitjançant 
una presentació power point de les tres actuacions de jardineria que es duran a terme 
en el nostre Districte que són: 

 
• Actuació al c. de Calders (tram entre ctra. de Barcelona i c. de Sol i Padris 
• Actuació als carrers Raval de Dins i Raval de Fora 
• Actuació a c. de Sallarès i Pla, entre c. Alfons XIII i c. Jardí. 

 
Pren la paraula el Sr. Manel Sanz i expressa que al c. Sallarés i Pla hi ha arbres que 
son tant amples i alts que tapen la llum i a la nit no s’hi veu. 
 
El Sr. Juan Antoni Paleo comenta que al c. Brutau també passa. 
 
El coordinador del Districte els hi respon que les actuacions de jardineria respecte a la 
poda aquest any s’han tingut que retallar molt i s’han fet les actuacions que realment 
eren més urgents. 
 
Pren la paraula el Sr. Lluis Saila i comenta que la pl. Granados a nivell de jardineria 
també està abandonada. 
 
En Melcior Manau, coordinador del Districte 1, en pren nota i ho passarà al 
departament. 
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A continuació el president del Consell, Jordi Font fa una lectura de la resposta a la 
petició plantejada per la Sra. Begonya Mañas sobre els estacionaments indeguts al c. 
Medellín. 
 
“Des de Policia Municipal  se’ns comunica:  
 
Per indicacions de la direcció de la prefectura de Policia Municipal  de Sabadell es van 
donar les ordres necessàries per actuar davant les demandes ordinàries del servei en 
el barri de la  “Nostra Llar” a l’ igual que  la resta de la Ciutat de Sabadell, entre les 
diferents competències de la policia Municipal  es vetllar pel compliment del  marc 
normatiu en matèria de trànsit”.  
 
Des del Servei de Mobilitat, Trànsit i Transports  se’ns comunica: 
 
En relació al tema d'aparcament al Barri de Nostra Llar, informar : 
  
En data 27 de juliol de 2010 una part dels veïns del carrer de Medellín  del barri de 
Nostra llar, entren una instància sol·licitant la senyalització per a la prohibició de 
l’estacionament de vehicles en el carrer com a conseqüència dels conflictes existents 
entre veïns respecte a l'aparcament de vehicles. Valorada positivament, en data 23 de 
Setembre de 2010 es du a terme la senyalització del carrer per a prohibir 
l’estacionament .  
  
Que la Normativa de l’edificació CTE DB SI 5.1.1.1. Pel que fa  a la intervenció de 
Bombers , condicions d’aproximació i entorn  referent a l’aproximació dels edificis 
determina “Els vials d’aproximació dels vehicles de bombers als espais de maniobra als 
que es refereix l’apartat 1.2. deuen complir les condicions següents : Amplada lliure 
mínima   3,50 m.  
  
Que l’amplada del carrer Medellín és de 4,60 metres i que en el cas que es permeti 
l’estacionament aquesta amplada lliure es veuria reduïda a  2,80 m.  per tant 
s’incompliria la Normativa anteriorment descrita. 
  
Respecte a la resta de carrers : 

• El senyal que hi ha a l'inici de tots de carrers de les mateixes característiques 
espaials que el carrer Medellín és el senyal R-100, que significa circulació prohibida. 
Aquest senyal  no permet la circulació per tant implica la prohibició d'estacionament 
atès que no permet accedir a la via per circular amb la cual cosa no es pot arribar al 
punt d'estacionament. El caixetí inferior especifica les úniques excepcions per la 
prohibició de circulació , que són els accessos als guals i les urgències. Adjuntem el 
plànol de senyalització on es remarca on estan ubicats els senyals verticals del tipus 
1. 

• En la zona concreta on s'ubica el carrer Medellin només hi ha dos 
accessos possibles des de l'avinguda Egara ; un és el carrer Toronto i l'altre és 
el Carrer Sao Paolo . A l'inici de ambdós carrers hi ha el senyal de circulació 
prohibida , per tant si no es pot accedir a aquests dos carrers tampoc es pot accedir 
a la resta de carrers als que s'accedeix única i exclusivament a través dels esmentat 
, que són : C. Tulacingo , C. Medellín i Carrer de Boston.   
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• Aquest mateix criteri es fa extensiu a la resta de zones de les mateixes 
carracterístiques que són carrer Alcoi i carrer Osaka.   

• En la resta de carrers aquests senyal es troba ubicat a l'inici de cadascun dels 
carrers de les mateixes característiques on es troba el canvi de secció respecte del 
carrer principal , Com són per exemple carrer Melburne , carrer Cap , carrer Sydney 
etc.. 

El reforç de senyalització que es va dur a terme en el carrer Medellín és va fer com a 
conseqüència de les continues discrepàncies veïnals , però es tracta purament d'un 
reforç atès que la senyalització és homogènia en tota la zona, des de fa molt de temps 
tal i com s'ha exposat.” 
 
Pren la paraula la Sra. Begoña Mañas i agraeix la resposta però comenta que cal parlar 
més sobre aquest conflicte, ja que en els altres carrers no se’ls hi aplica la normativa. 
Ella va adjuntar fotografies de gent aparcada als altres carrers. 
 
En Melcior Manau, coordinador del Districte 1, en pren nota i l’acta es passarà a Via 
Pública i Mobilitat perquè en tinguin coneixement. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Coret de Nostra Llar i ens fa saber que van venir a 
arreglar un esglao de formigó de l’Avda. Egara i que ja tornava a estar trencat. Aporta 
una fotografia. 
 
En Melcior Manau, coordinador del Districte 1, en pren nota i es passarà al 
departament. 

 
A continuació, el president Jordi Font passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
8.     Torn obert de paraules 

 
Pren la paraula el Sr. Evaristo Fortuny, representant de l’AV Centre Mercat, i comenta 
que pròximament l’Administrativa del Districte 1, la senyoreta Elena Garcia Gabarró, 
haurà de deixar el seu lloc de treball. El sr. Fortuny explica que aquesta noia ocupa la 
seva plaça a l’oficina del Districte 1 des de fa més de 8 anys i a més de realitzar les 
tasques que li corresponen a l’Oficina del Districte 1, és l’encarregada de redactar les 
actes i assistir als Consells de Districte per prendre nota. A més, té un tracte molt 
professional amb les diverses Associacions de Veïns del Districte, ja que a l’hora de 
gestionar qualsevol tràmit, com ara les subvencions, els hi dóna tot el recolzament, 
assessorament, mostrant sempre molt bona disposició i implicació. És per això, que a 
banda de ser molt apreciada i coneguda per tots els presents, el Sr. Evaristo proposa 
que des del Consell del Districte es faci alguna cosa per poder garantir la continuïtat de 
l’Elena Garcia com a treballadora d’aquest Ajuntament.  
 
El president del Consell Jordi Font expressa que s’acaba d’assabentar en aquest 
moment de tot això i que personalment també li sap molt greu. 
 
La resta dels membres del Consell volen saber perquè l’Elena Garcia té que deixar el 
seu lloc de treball. 
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Pren la paraula el coordinador del Districte, en Melcior Manau i explica breument que 
l’Elena Garcia ocupa el seu lloc de treball en substitució a una persona que s’ha 
promocionat i ha consolidat la seva plaça en un altre lloc i que aquest fet ha obligat a 
l’Ajuntament a oferir la seva plaça en un concurs de trasllat intern. Insisteix que des del 
departament s’ha fet el que s’ha pogut perquè l’Elena Garcia pugui continuar en el seu 
lloc de treball ja que és una treballadora molt vàlida i que ha desenvolupat les tasques 
encomanades amb gran professionalitat i diligència. Però en aquest cas, l’Ajuntament 
segueix el que estableix la llei al respecte, tot i que es pugui opinar que aquesta no és 
gaire flexible. En Melcior Manau, incideix en què l’administració pública ha d’aplicar la 
normativa vigent, tot i que a vegades aquest pot produir situacions aparentment injustes 
com és el cas de l’Elena García, ja que tot i haver demostrat que és una gran 
professional, probablement no podrà continuar com a treballadora municipal.  
 
Els membres del Consell després, d’aquest aclariment, manifesten l’interès en poder 
seguir comptant amb l’Elena Garcia com a treballadora municipal assignada a l’Oficina 
Districte Primer, reconeixent la bona tasca feta per ella durant tots aquests anys. 
 
El president proposa fer arribar aquesta acta, en la que s’expressa el sentir del Consell 
en relació a la Sra. Elena Garcia, a Recursos Humans del Consistori i als Regidors 
responsables en la matèria per tal de que es valori, en estricte compliment del marc 
legal establer, la continuïtat de la Sra. Garcia. 
 
Per unanimitat, el Consell del Districte Primer, ACORDA : 
 
- Valorar molt positivament la tasca realitzada per la Sra. Elena Garcia durant els anys 
que ha col·laborat amb la secretaria administrativa del Consell de Districte Primer i 
agrair-li en nom de tots els seus membres la seva dedicació i professionalitat en el 
desenvolupament del lloc de treball. 
 
- Manifestar el desig d’aquest Consell de poder continuar comptant amb els seus 
serveis i, als efectes pregar a qui correspongui valori, en estricte compliment del marc 
legal establert, la possible continuïtat de la Sra. Elena Garcia. 
 
- Traslladar als Regidors responsables i a Recursos Humans del consistori les 
manifestacions efectuades al Consell de Districte i els acords adoptats. 
 

En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta 
acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 

El president 
 
 


